
 

 

 
 
        12 september 2024, ‘s-Hertogenbosch 
 
Onderwerp: faunapassage provinciale weg N321 bij Visoterrein Grave 
 
Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 
Brabant heeft de ambitie om leef- en natuurgebieden van soorten met elkaar te verbinden, en barrières 
daarbij op te heffen. Bijvoorbeeld door de aanleg van faunapassages (groene schakel). De provincie 
Noord-Brabant gaat groot onderhoud uitvoeren aan de N321, en beoogd hiermee gelijktijdig ook de 
verkeersveiligheid te vergroten en de leefbaarheid te verbeteren. Enkele maatschappelijke organisaties 
hebben de gemeente Land van Cuijk benaderd over de noodzaak van een ecologische verbindingszone 
(EVZ) bij het Visoterrein in Grave en een faunapassage onder de N321. De fracties van GroenLinks, 
Partij van de Arbeid, en Partij voor de Dieren hebben hierover de volgende vragen:  
 

1. Is het college bekend dat meerdere maatschappelijke organisaties de gemeente hebben 
benaderd over de noodzaak van een verbindingszone bij het Viso-terrein en een aangrenzende 
faunapassage onder de N321 (Jan van Cuykdijk), die de Graafsche Raam en 
Maasuiterwaarden elkaar verbindt?1 

2. Is er tussen de provincie Noord-Brabant, gemeente Land van Cuijk, en waterschap Aa en 
Maas overleg geweest over deze ingebrachte reactie? Zo ja, wanneer heeft dit plaats gevonden 
en wat was hiervan het resultaat?  

3. Wanneer gaat de provincie het onderhoud verrichten aan dit stuk van de provinciale weg?  
4. Heeft het college contact gezocht met de betreffende organisaties over de oproep voor een 

faunapassage onder de N321 die de Graafsche Raam en Maasuiterwaarden met elkaar in 
verbinding brengt? Zo nee, bent u bereid dit alsnog te doen? 

5. Deelt het college van Gedeputeerde Staten de ecologische meerwaarde van een faunapassage 
op die plek onder de N321, zoals weergegeven door de maatschappelijke partijen? Is het 
college bereid om deze faunapassage (in lijn met het beleidskader en ook de 
uitvoeringsagenda natuur 2023 -2027) te realiseren in combinatie met het voorziene groot 
onderhoud? Zo nee, waarom niet? Zo ja, kan zij meer informatie geven over de inrichting van 
de faunapassage en het verdere proces?  
 

We zien de beantwoording graag tegemoet.  
 
Bij voorbaat dank, 
 
Namens de fracties van GroenLinks, Partij van de Arbeid en Partij voor de Dieren,  
 
Tom Ludwig, Fiona Bijl en Ellen Putman 
 
 
 

 
1 https://www.mlvc.nl/ecologische-verbindingszone-visioterrein  
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